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najavljuje da }e izdvajati vi{e i to
je dobro. Na`alost, u ime dr`ave
ta sredstva distribuiraju nekompe-
tentni, oni koji se filmom takore}i
nisu ni bavili. Distribucija je u
rukama interesnih i politi~kih gru-
pacija i otuda ne treba da iznenad-
juje da je na{ film u{ao u vode
nekompetentnih. To je i
obja{njenje za{to moji filmovi
nemaju finansijsku podr{ku
dr`avnih institucija i za{to ne
mogu da dobiju podr{ku Filmskog
centra Srbije, a u isto vreme ti fil-
movi dobijaju nagrade u Srbiji i
svetu i publika ih rado gleda.   

Iako ste u vi{e navrata
ve} govorili kako se rodila ideja
o ovom filmu, ~ini mi se da to
treba ponoviti zbog publike koja
je ipak daleko i {to svakako ima
i onih koji to ne znaju, a da
bismo podsetili na velikana srp-
skog glumi{ta zbog koga je film
i snimljen i da bismo progovorili
i o velikom glumcu koji je prih-
vatio da ga u tom poslu zameni,
pre svega zato {to su bili veliki
prijatelji i naravno zbog vas bez
koga tog filma ne bi ni bilo. Vi
ste apsolutno pravi autor filma
za koji ste napisali scenario i
re`irali ga. 

-Da to je bila ideja
Predraga Ejdusa. Zvao me je,
po{to se taj komad u pozori{tu
igrao jako dugo. Preneo mi je da
bi voleo da se pozori{na predsta-
va ekranizuje. To je, moram re}i,

delovalo dosta ultimativno, zbog
toga {to je on ve} tada bio u
stanju koje je u tom trenutku
bilo dosta te{ko, ~ak kriti~no.
Oti{ao sam na televiziju, to im
predlo`io i oni su prihvatili ini-

cijativu za film i mini TV seriju.
Adaptirao sam taj pozori{ni
komad i napravio ne{to drugo, to
vi{e nije bio taj komad, ali
su{tina je ostala. Jo{ sam se
nadao da bi Ejdus mogao da
igra, medjutim, on to ipak nije

mogao. Zamolio sam Tihomira
Stani}a, koji se ose}ao zbog toga
nekako ~udno, bilo mu je nez-
godno da zameni ~oveka koji je
jo{ `iv. Oti{ao sam u bolnicu i
preneo Ejdusu taj predlog i on

mi je rekao da je izbor Tihomira
Stani}a prava stvar, {to sam ja
ve}, naravno, znao. Kada smo
po~eli da snimamo, Ejdus je
na`alost tre}i dan nakon toga
umro. Tika i ja smo imali tu
senku smrti sve vreme i

poku{avali da radimo kao da je
sve u redu i kao da je on `iv.
Poku{ali smo, njemu u ~ast, da
film u~inimo i zabavnim. I
dobrim delom smo u tome i
uspeli. Film je me{avina komedi-

je i drame. Sve u svemu, bio je
to novi poduhvat, nova stvar…
imao sam motiv da napravim
ne{to {to je ipak druga~ije.

“Delirijum tremens“ za
glavnog junaka ima glumca koji,
sticajem okolnosti, a prvenstveno

zbog neumerenog `ivota, gubi
granicu izmedju `ivota i glume. 

Odrasli ste u gluma~koj
porodici i, naravno, radili sa
glumcima, kako vi gledate na tu
profesiju, na njene specifi~nosti?

Dosta sam se bavio
fenomenom glume. U pozori{tu i
na filmu. Na fakultetu sam jedno
vreme predavao premet koji se
zvao “Rad sa glumcem”. Moj
celokupni `ivot je vezan za glum-
ce. Rodjen sam u pozori{tu, moji
prijatelji su glumci. To je svet
koji volim i, mislim, poznajem. U
“Delirijumu” sam poku{ao da
istra`im odnos glume i bolesti.
Ne{to kao: gluma kao bolest,
bolest kao gluma. To me je
posebno privla~ilo, dugo godina.
U krajnjoj liniji, postoje ljudi koji
su neizle~ivi glumci. Makar ih to
ko{talo `ivota.

“Delirijum tremens“ }e
se prikazati na Festivalu u
^ikagu, ali }e ga videti i na{i
ljudi u Vankuveru i Torontu.
Na`alost, iz li~nih razloga,
ne}ete biti na tim festivalima.
Verujemo da }e raniji propusti u
podr{ci va{im filmskim projekti-
ma biti prevazidjeni i da }ete ve}
naredne godine imati novi film
kojim }ete se predstaviti publici
koja vas ceni i voli.

Neka se vase `elje obis-
tine. Rado bih slede}e godine
oti{ao na neki od tih festivala.

Dovidjenja u ^ikagu!

prepoznajemo na{e probleme kao
najve}e, ali mislim da je na celom
svetu tako.

I kad god govorim o filmu
”Delirijum tremens”, naviru
se}anja na mog dragog prijatelja
Pecu, na zajedni~ki rad, dru`enja,
na poslednji susret, razgovor o
filmu u kome sam igrao umesto
njega zato {to je i on to `eleo ...
Postoji jedna sli~na scena u pred-
stavi gde dolazi glumac koji treba
da menja Dagija, a Dagi mu odgov-
ori:”Pa nema{ ti taj sadr`aj, ne}e{
mo}i“. Peca meni ka`e: ”Vidi, pos-
toji ta scena, ali ne}u ja da pravim
aluzije na ovu na{u situaciju.
Poku{aj da odglumi{ to kao da si
se malo uvredio“. Peca je u sebi
imao tu otmenost u svom stavu, i
profesionalnom i privatnom.
Upravo sam tu otmenost i dosto-
janstvo Predraga Ejdusa poku{ao
da u filmu dotaknem. Sticajem
okolnosti preuzeo sam njegovu
glavnu ulogu i u Teatru
Madlenianum, u sjajnoj predstavi
Miodraga Ili}a – “Kazanova protiv
Don @uana“ i svi ka`u da sam ga
zamenio na najbolji na~in, na {ta
sam takodje ponosan. 

Zadovoljan sam kako je
publika primila film, zadovoljan
sam kako je stru~na kritika oceni-

la na{ rad, zadovoljan sam priznan-
jima koje smo dobili. Posebno me je
obradovalo veliko priznanje na ovo-
godi{njoj Filmskoj smotri u Ni{u –
GRAND PRI za glavnu mu{ku ulogu
za Dagija u “Delirijum tremensu”.
Ve~no }e me podse}ati na mog dra-
gog prijatelja Predraga Pecu Ejdusa.
Voleo bih da sa publikom u ^ikagu
gledam taj film! Ako zbog obaveza
ne dodjem, na{e drage ljude i mno-
gobrojne prijatelje vide}u prvom
narednom prilikom.

Dovidjenja u ^ikagu!
Jasna Stanojev 

Autor Goran Markovi},
Jedan od najpoznatijih

srpskih reditelja, Goran
Markovi} rodjen je 1946. u
Beogradu. Studirao je filmsku
re`iju u Pragu (1965-1970).
Rediteljsku karijeru zapo~eo je
rade}i dokumentarne filmove
za televiziju (1970-1976). Od
1976. godine snima igrane i
dokumentarne filmove.
Njegovi filmovi “Ve} vidjeno“,
“Sabirni centar”, “Tito i ja” i
“Turneja“ osvojili su veliki broj
nagrada na medjunarodnim
festivalima.

Goran Markovi} je
napisao {est pozori{nih koma-
da, uklju~uju}i “Delirijum
tremens“, koji se s velikim
uspehom igrao u
Beogradskom dramskom
pozori{tu. Markovi} je profesor
emeritus fakulteta dramskih
umetnosti u Beogradu. J. S.

18   godina sa vama
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D
vanaesto izdanje
Leskova~kog inter-
nacionalnog festi-
vala filmske re`ije
LIFFE u Leskovcu,

koji se odr`ava od 18. do 22. sep-
tembra, otvorio je jedan od
najuspe{nijih mladih doma}ih
glumaca Milo{ Bikovi}. Ne bi bilo
preterano re}i da je trenutno
mo`da i najpopularnija filmska
zvezda u na{oj zemlji, nakon
velikih bioskopskih uspeha Ju`nog
vetra i Balkanske medje, u kojima
je igrao zapa`ene uloge. U prilog
tome ide i nezapam}en do~ek koji
su Bikovi}u priredili uglavnom
veoma mladi fanovi u
Leskova~kom kulturnom centru,
gde je prvog festivalskog dana
bilo zakazano njegovo predstavl-
janje na tribinskom programu “U
krupnom planu“. Euforija, vriska,
glasno kome{anje u krcatoj sali
bioskopa, obi~no su situacije koje
zami{ljamo ili vidjamo prilikom
programa u kojima u~estvuju
velike holivudske zvezde. Kada se
tako ne{to de{ava u Srbiji, to je
svakako dobar znak i za doma}u
kinematografiju u celosti.

Kakvi su va{i utisci o
LIFFE festivalu i kakav je, po
va{em mi{ljenju, njegov zna~aj?

- Rado dolazim u
Leskovac zbog temperamenta i
naravi ovda{nje publike. Susret
glumca i publike je ne{to drago-
ceno, {to glumac ina~e ima priliku
da oseti kada je u pitanju pozori{te
i `ivi nastup. Ali kada se radi o
filmu, on mo`e da oseti neposred-
nu reakciju samo na premijeri.
Zato mi je drago {to sam se vra-
tio na ovakav festival, jer ovako
mogu da opipam puls svoje pub-
like. Glumac bez publike ne pos-
toji.

Pro{le godine je  LIFFE
otvorio “Ju`ni vetar”, a ove
godine “Balkanska medja“. Kako
je do{lo do saradnje na stvaran-
ju filma “Balkanska medja”?

- Mene su prvo zvali da
igram Rusa. Objasnio sam im da
nema {anse da to radim u filmu
koji se de{ava u Srbiji, da je to
besmisleno. Takodje su me pitali
da li znam nekoga ko mo`e da im
pomogne sa snimanjem u Srbiji.
To je bilo ba{ u vreme kada smo
Miodrag Radonji} i ja osnovali
na{u kompaniju Archangel, pa
smo predlo`ili da mi to radimo.
Onda smo po~eli da uti~emo na
scenario, jer to {to se de{avalo

ovde mnogo bolje poznajemo mi
nego oni, iako film nije rekon-
strukcija dogadjaja. Nama je treba-
lo jedinstvo radnje, ne{to {to je
uspostavio jo{ Aristotel kada je
definisao zakone drame. To je bio
taj aerodrom. Mi smo na taj na~in
formulisali pri~u, i doveli smo
film.

Moram da budem iskren
– mnogo sam strepeo dok smo
radili taj film. To je bilo prvi put
da se kao produkcjiska ku}a
eksponiramo i u Srbiji i u Rusiji.
To je bila i jako va`na tema za
nas, za Srbiju danas, pa sam
strepeo da ne izneverimo o~eki-
vanja, ili napravimo ne{to {to bi
moglo da uvredi se}anje na taj
momenat.

Na premijeri u Moskvi
bile su dirljive reakcije, publika
je plakala. Kako ste to do`iveli?

- Do`iveo sam to kao
uspeh. Ljudi koji su pogledali
film dali su mu veoma visoke
ocene. Dobili smo mno{tvo
pisama od publike iz Rusije,
Kazahstana, drugih zemalja
biv{eg SSSR. Film nije u{ao u 5
ili 10 najgledanijih u Rusiji najpre
zbog marketin{ke kampanje. Kada
tamo   pravite film, nezgodno je
pogoditi momenat kada }ete u}i u
bioskop i napraviti veliku
gledanost. Mala je bara, a puno
krokodila.

Balkanska Medja je
postigla jako veliki uspeh u
Srbiji. Kako je bilo u regionu, a
kakav je bio festivalski `ivot
ovog filma?

- U Srbiji smo, za sada,
najgledaniji u ovoj godini. U
regionu nisu ba{ sve zemlje bile
zainteresovane da poka`u ovaj
film. ~ak smo imali problema i
sa na{om teritorijom, {to
jeste donekle razumljivo. {to
se ti~e festivalskog `ivota, imali
smo nekoliko prikazivanja u
Rusiji i van zemlje, gde je film
pobedio i dobio nagrade.

Verujem da
dobro pamtite kako je
pro{ao Ju`ni vetar.
Nedavno ste zavr{ili i
snimanje serije, a u
planu je i drugi deo
filma.

- To }e biti
ne{to zaista posebno.
Nastavak }e biti bolji od prvog
dela, na {ta sam veoma ponosan.
“Ju`ni vetar“ je fenomen zato {to
je to `anrovski ~ist film, triler sa

elementima akcione drame, a nije
~est slu~aj da takav film ima
takvu gledanost u bioskopima.
Zato mi je jo{ dra`e. Mi smo prvi
deo uradili {tapom i kanapom, u
vrlo te{kim uslovima. U drugom
delu smo uspeli da ubedimo part-
nere da mo`emo da napravimo
uspeh, pa o~ekujem da }emo imati
i produkciono ja~i film, da }e sve
biti bolje i ludje, duhovitije i
uzbudljivije.

Kad smo ve} na terenu
doma}e kinematografije, bilo bi
lepo da ~ujemo ne{to o onoj
klju~noj ulozi u va{oj karijeri –
Tirketa u Bjelogrli}evom filmu
“Montevideo, Bog te video“.
Kako je do{lo do te saradnje?

Dragan Bjelogrli} je
dugo razmi{ljao kome da poveri
ulogu. Imao je veoma nezahvalan
zadatak ne samo da debituje kao
reditelj, ve} i da otvori prostor
jednoj potpuno novoj generaciji
glumaca. Da im da prostor i pov-
erenje. Mladi glumci retko kad
imaju izraziti {arm. On se zaradju-
je iskustvom, ulogama, odnosom
prema poslu. Bjelogrli} je veoma
pametno postupio – pozvao je
glumce stare garde i dao im
upe~atljive sporedne likove, a
glavne junake je poverio mladim
glumcima. Iskoristio je jedan stari
pozori{ni trik, ali ga je primenio
na film i mislim da mu se to
veoma isplatilo.

Dok je birao glavne
uloge, nas 15-20 mladih glumaca
je svakodnevno i{lo na treninge.
Nadao sam se da }u dobiti ulogu
Ivice beka i pojaviti se u drugom
delu, ali nisam imao ambicije za
glavnu. U jednom trenutku,
Dragan me je pozvao i rekao
“Vidi, ja ho}u da ti dam
Tirketa, ali mnogo si visok i
pojma nema{ da igra{ fud-
bal“. Rekao sam mu da }u
se potruditi oko fudbala.

Imao sam treninge
kad i cela

ekipa, ali i
nasamo sa

t r e n -

erom, i sam sa sobom, kad me
niko ne vidi. To je zahtevalo
mnogo rada i taj period mi je bio
stresan. Onda sam shvatio da nika-
da ne}u nau~iti dobro da igram
fudbal, ali mogu da iskoristim
nekoliko trikova koje }u da
nave`bam do perfekcije. A kada te
trikove izvedem, sve posle toga }e
delovati kao da “ovaj de~ko vlada
fudbalom“. Tako sam i koncipirao
svoj lik.

Kako se nosite s popu-
larno{}u koju ste tada stekli?

- Kako kad. Uglavnom
ne odbijam ljude koji `ele da se
fotografi{emo. Ako se nalazim
recimo na snimanju, pa mi neko
pridje dok radim, tada ne mogu.
Ali uglavnom prihvatam jer sma-
tram da to jeste deo mog posla, taj
kontakt i po{tovanje izmedju pub-
like i glumca. Medjutim, imate i
publiku koja ka`e “Glumac, dodji
ovamo! Sedi ovde da se slika{ s
nama“. Taj pristup nije ba{ najkul-
turniji, ali trudim se da i to prod-
je bez neprijatne situacije. Ta je
blagodet meni data kao glumcu.
Nemam prava da to ne po{tujem.
Susret izmedju glumca i publike je
jedno od velikih dostignu}a civi-
lizacije. Smatram da je ono drago-
ceno, pobeda nad svim {to je
{tetno za ~ove~anstvo, za kulturu.

Vladimir Putin vam je
uru~io Medalju Pu{kina. Vi
zaista negujete veze i dva naroda
i razvijate kulturu dve nacije. To
je i poteklo od filma
“Montevideo, Bog te video“, koji
budi nacionalni ponos i podse}a
kakvi smo nekada ranije bili,
i kakvi mo`emo da budemo
ponovo. [ta vas motivi{e da
radite u tom pravcu?

- Mi smo kao narod
skup genijalnih pojedinaca, ali
na`alost ne poma`emo jedni
drugima. Ogovaramo, raduje-
mo se kada neko ne{to ne uspe,
zato {to nas to uznemiruje.
Borba sa tim osobinama
omogu}ava da vidimo ono lepo
{to na{ narod ima. A to je talenat,
neposrednost, emocija, ~istota,
kontakt, gde se ljudi dru`e, imaju
toplinu, gostoprimstvo. To su neke
dobre crte, koje su danas u svetu
deficitarne. Ne mo`ete ba{ tako
lako da dodjete u neku evropsku
zemlju, i da vas, stranca prime kao
svog.

Mi moramo da imamo
svest o sebi, ko smo i {ta smo, a
to }emo znati tako {to }emo poz-

Milo{ Bikovi} na LIFFE festivalu:

GLUMAC BEZ PUBLIKE NE POSTOJI
Mi moramo da imamo svest o sebi, ko smo i {ta smo, a to }emo znati tako {to }emo poznavati svoju istoriju. To je neka moja `elja 

– da jedan deo na{e istorije, ono {to mislim da vredi, prika`emo i damo mu impuls kroz kinematografiju
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navati svoju istoriju. Smatram da
to danas te{ko mo`e da se plasira
kroz knjige, pa ide kroz kine-
matografiju. To je neka moja
`elja. Da jedan deo na{e istorije,
onoga {to mislim da vredi,
prika`emo i damo mu impuls kroz
kinematografiju.

Mo`ete li da napravite
paralelu po tom pitanju sa
Rusijom? ^esto u intervjuima
govorite da su oni mnogo direk-
tniji i da mnogo slobodnije
izra`avaju svoje emocije.

- Oni mnogo ~e{}e jedni
drugima govore “Volim te“. Iako
mi to mo`da druga~ije
izra`avamo, oni govore mnogo
direktnije. Mislim da je to jako
dobro. Mi to takodje ose}amo kao
svoje, samo {to smo, u istorijskom
momentu u kom se nalazimo, to
malo izgubili. Ne bi bilo lo{e da
se malo podsetimo, jer je ohrabri-
vanje bli`njeg svog put ka
blagostanju i napretku.

Kako je do{lo do sarad-
nje sa legendom ruske kine-
matografije, oskarovcem Nikitom
Mihalkovim?

Zavisi kako gledate na
to. Mo`ete da ka`ete da je do{lo
slu~ajno, a mo`ete i da ka`ete da
je boije ~udo. Ja vi{e preferiram
ovu drugu varijantu. Zvoni meni
telefon i vidim {vajcarski broj.
Ka`e ~ovek “Dobar dan, ovde
Stanislav i zovem iz Praga“, na
~istom srpskom jeziku. “Ja sam
asistent Nikite Mihalkova i nudim
vam glavnu ulogu u njegovom
filmu“. Dragan Bjelogrli} je ~esto
umeo da se na{ali, da pozove i
la`no se predstavi, pa sam i sad
pomislio: “Buraz, neuverljivo...“.

E sad, vra}amo se {est
meseci ranije. Snimamo
Montevideo, a Nikita Mihalkov je
omiljeni reditelj mom bratu. On
mi u tom trenutku ka`e: “Vidi,
iza{ao je Montevideo. Takav pro-

jekat izlazi jednom u 20 godina u
Srbiji. Ako ho}e{ da se razvija{,
mora{ da ide{ dalje. Pi{i
Mihalkovu i ka`i da ho}e{ da
igra{ u njegovom filmu“. U tom
trenutku sam jedva govorio ruski.
Bio sam pre toga na festivalu u
Moskvi i po drugi put se upoznao
sa Mihalkovim. Prvi put je bilo na
Kustendorfu, ali ne verujem da se
on ba{ mene se}ao. Mihalkov je

Oskarovac, dobitnik svih mogu}ih
nagrada, Putinov savetnik za kul-
turu, upoznaje hiljadu ljudi
dnevno.

Kada mi je zazvonio tele-
fon i javio se Stanislav iz Praga,
asistent Nikite Mihalkova, postavio
sam se kao da pregovaramo oko
reklame, da ne osete da su me
uhvatili. Rekao sam im da po{alju
scenario, pa }emo da razgovaramo.
Onda mi je stigao scenario od 118
strana na ruskom. Nije Bjela – ne
bi on sedeo i kucao... Onda sam ih
pozvao i oti{ao na taj kasting. A
tamo 40 ljudi, glavna glumica u
kostimu, 20-30 razli~itih pozicija,
snimaju nas i slikaju fotografije,
mere... Probali smo scene sa
Mihalkovim ~etiri i po sata, sa tom
glavnom glumicom. Bilo je kao

kod doktora – rekli su da }e rezul-
tati brzo i da sa~ekamo. Stanislav
je do{ao i rekao da se posvadjao
sa Nikitom, jer nije hteo da mi da
glavnu ulogu. I onda je rekao
“dobi}e{ drugu glavnu ulogu“. Ja
bih bio sre}an {ta god da su mi
dali! Da su mi dali da protr~im u
kostimu koko{ke, pristao bih.
Snimanje sam do~ekao ta~no na
moj 25. rodjendan.

Kako je izgledala sarad-
nja sa Mihalkovim? Kakav je
kao reditelj, kakav odnos ima sa
glumcima?

- Mihalkov se bavi
majeutikom. On vama poradja
sposobnost. Dodje na probu i pita
{ta oni ose}aju va{i likovi. Onda
}uti dok mi nabrajamo sve vari-
jante, dok on o~igledno zna odgov-
or, ali nas tera da razmi{ljamo.
Jednom glumcu je zalepio obrve,
zato {to je stalno izra`ao emociju
kroz obrve. Zalepio mu je flaster i
rekao da mora druga~ije da glumi.
Onda je taj glumac tako i{ao deset
dana, sa flasterom. Vrlo je lucidan
i mudar, i zaista je veliko iskustvo
raditi s njim.

Saradjivali ste i sa
Antoniom Banderasom. Kako je

to bilo?
- Super! Banderas je vrlo

profesionalan i korektan. Vrlo je
temperamentan i d`entlmentski
nastrojen. Ono {to se meni desi
recimo u Para}inu, da me ljudi
prepoznaju, pa se skupi 10-20 ljudi
i ne mogu da prodjem, njemu se
de{ava na svakoj ta~ki sveta. To
sam prepoznao u Rimu kad smo
zavr{ili snimanje i otvorili set. Kad

su ljudi videli da je on tamo,
po~eli su da ga okru`uju sa svih
strana. Video sam taj izgubljeni
pogled. Ne mo`e da odbije te
ljude, a ima ih sve vi{e i vi{e, pa
po~inje da ga hvata neka vrsta
klaustrofobije, da se preznojava.
Onda sam ga uhvatio “u kragnu“,
rekao mu da ima avion i da }e da
zakasni, po~eo da vi~em na njega
i ubacio ga u kola. Posle toga mi
je bio zahvalan. Tada sam video
da nije lako biti planetarna zvezda.

Na premijeri filma u
Beogradu podr{ku vam je dao i
Novak DJokovi}. Vi ste imali
ideju da mu ponudite ulogu u
filmu o Nikoli Tesli. Kako napre-
duje taj film, koji je najavljen
kao rusko-srpska i holivudska
koprodukcija?

- Da biste ostvarili
rezultate kakve Nole ostvaruje, vi
morate da posedujete odredjene
vrednosti, kao {to su disciplina,
d`entlmenski stav, odricanje,
asketizam... sve to formira {ampi-
onski mentalitet. ^ovek koji se
iska`e u tim vrednostima, kasnije
prepoznaje trud drugih ljudi i
podr`ava ga. Zato je i do{ao na
premijeru i ja sam mu jako zah-
valan na tome, kao i na svemu
{to radi za Srbiju.

Ponudio sam mu da se
pojavi u tom filmu kako god `eli.
Naravno, on ne mo`e da igra
Nikolu Teslu, zato {to bi morao
da se posveti samo tome. On je
prvi teniser sveta, ne mo`e samo
da batali sport i da bude Nikola
Tesla.

A mogao bi producent
da tu ulogu sa~uva za sebe?

- Mogao bih, ali nisam
siguran da bi to bilo dobro, ako
uspem u svojoj producentskoj
nameri da napravim globalni pro-
jekat, koji treba da govori o Srbiji
i o srpskom nau~niku kao
za~etniku tehnolo{ke revolucije.
Ne bih svoju gluma~ku ambiciju
stavio ispred dobrobiti projekta.
To je nacionalna tema, i ako
budem imao mogu}nosti dao bih
ulogu nekom ko je prepoznatljiv
na globalnom nivou.

Na {ta ste naro~ito
ponosni u svojoj dosada{njoj
karijeri?

- Ni na {ta posebno, jer
smatram da ponos zbog uspeha
mo`e da postane breme. Trudim
se da idem ispo~etka i da zabo-
ravljam na uspehe, jer onda idem
od nule. Ako bih polazio od toga
da sam ne{to vi{e, po~eo bih da
o~ekujem od drugih da to isto
priznaju, znaju, po{tuju. Mislim da
je to siguran put ka oko{tavanju
talenta. 

Izvor: (Telegraf.rs/PR)

REKLAMIRAJTE SE 
U OGLEDALU
773.744.0373

OGLEDALO JE LIST 
KOJI NAS POVEZUJE!
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Glumica Nevena [ar~evi}, asistent
Gabrijele Karlu~i, otvarila je ovogodi{nji
Festival del cinema Italo Serbo 2019. koji se
odr`ava u septembru u Beogradu i predstavi-
la po~asnog gosta Matea Rovera sa projekci-
jom jednog medju najpopularnijim italijan-
skim filmovima koji su dobitnici kanskih i
berlinskih nagrada.

Mlada glumica Nevena [ar~evi}
odavno pravi mostove sa italijanskim kolega-
ma i ~est je gost tamo{njih zvezda. Upravo
zato, Italijani su je odabrali za za{titno lice
prijateljstva dve bliske zemlje.

SPAJAJU SE KOPRODUKCIJE!
Poznata italijanska li~nost, Gabriella

Carlucci, ambasadorka italijanskih filmova u
Evropi i {ire, nekada{nje TV lice Rai Uno i
gradona~elnica Margherita di Savoia, uspe{no
razvija koprodukciju u Srbiji otvaranjem
~etvrte edicije festivala, a ovoga puta italijan-
sko-srpskog. Izjavila je da mnogo voli srpski
narod, a kao vegetarijanac obo`ava ajvar kao
srpski proizvod, te joj stalno iz Srbije za Rim
fanovi {alju tegle ajvara. Gabriella Carlucci je
brend {irom [panije, Sicilije, Italije, Crne
Gore, naravno – Srbije. ^ak je imala ponudu
za Hongkong da prenese festival. A samo
nekoliko dana pre festivala u Beogradu bila
je, ruku pod ruku, na Biennale di Venezia sa
Pedrom Almodovarom kao po~asni gost u

Veneciji i na venecijanskoj televiziji pri~ala
sa simpatijama o festivalu u Beogradu. Isto
tako, iz gondole je najavila festival u
Beogradu, paralelno rade}i sa svojom desnom
rukom, Nevenom [ar~evi}, koja je uradila sa
svojom direktorkom odli~an marketing u svo-
joj sredini, po ugledu na svetske standarde, i
pozvala i Italijane i Srbe da dodju na gala
otvaranje 23. septembra u Jugoslovensku
kinoteku u Beogradu. Publiku je, kao nikada
do sada, Nevena i Gabriella obradovala gos-
tima iz Napulja, ba{ zato {to je Nevenina
tre}a stipendija bila u vulkanskom gradu.
Ono {to je jedinstveno ovom festivalu je da

Gabriella Carlucci organizuje okrugle stolove
za filmad`ije gde upoznaje sijaset italijanskih
reditelja sa srpskim.

Beogradu. Festival je i ovaj put pro-
movisao  novije italijanske filmove, a poseb-
no mlade talente.

Nevena, veliki je uspeh da budete
selektor i to na italijanskom festivalu?

- To je moja umetnost, upoznala
sam puno reditelja. Ovoga puta odlu~ila sam
se za napuljske reditelje ba{ zato {to sam
tamo `ivela i `elela sam da uklju~im i jug,
ne samo rimske reditelje nego i napuljske
produkcije, {to mi je moja direktorka

Gabrijela Karlu~i i dozvolila.
Da li je to va{ na~in da dodjete do

svetskih kastinga i filmova?
- Apsolutno. Njima se svidja kako

ja radim i tako se na lep na~in upoznajem sa
svetskim rediteljima. Zaista, volim ovo {to
radim.

Va{a titula za{titnog lica
Skadarlije vam je pomogla?

- Naizgled deluje da nema mnogo
veze sa ovim, ali veoma je va`na i potkre-
pljuje sve poslove.

Kako je saradjivati sa Gabriellom
Carlucci?

- Svetski. Brzo i odgovorno. Deset
puta br`e nego u Srbiji. Tako se radi u inos-
transtvu, dinami~no, precizno, odgovorno.
Obe smo energi~ne i pune ideja i vrlo lepo
se poklapamo. Veoma mnogo u~im od nje.

Va{e nove uloge?
- Tek }emo ih otkriti posle Festivala

i ovog velikog internacionalnog projekta koji
sam sa Gabrijelom iznela. To je puno posla,
po 12 sati se radi i nema stajanja godinu
dana. Ovakav festival se priprema godinu
dana i zahteva puno rada, talenta, energije.
Pozdravljam sve u ^ikagu i nadam se da
}emo uskoro da se vidimo, a mo`da Gabrijela
i ja prebacimo Festival italijanskog filma i u
^ikago, bilo bi nam drago.

ZAVR[EN PRESTI@NI FESTIVAL 
GABRIELLE CARLUCCI U BEOGRADU!

O uspe{no zavr{enom 4.  Italijansko - Srpskom filmskom fetsivalu  govori  glumica Nevena [ar~evi}

www.serbianmirror.com
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KAKOKAKOKAKOKAKOKAKOKAKO

Svake godine izmedju 15. oktobra i
7. decembra svi koji su na Medicare
osiguranju imaju pravo da se upi{u

u plan, zamijene postojeæi ili se ispi{u i
vrate na Originalni Medicare.
Ovo pravilo va`i za sve
koji imaju Part D (osig-
uranje za lijekove) ili
MedicareAdvantage
Plan (Part C). Veoma
je va`no znati da plan
koji imate ove godine,
taj isti plan mo`e da
ima druge karakteris-
tike sljede}e godine.
Pod karakteristikama se
misli na mjese~nu ratu
(premium), lijekove koje
plan pokriva, popust koji
plan daje na odredjene
lijekove, tro{kove kada se
ide kod doktora,
m r e ` u

doktora itd. U ovom periodu osoba ima
pravo da vr{i neku od sljede}ih promjena:

MedicareAdvantage › Drugi
MedicareAdv. plan

MedicareAdvantage ›
Originalni Medicare

MedicareAdvantage ›
Medicare Suplement

Originalni Medicare ›
Medicare Advantage

Medicare Suplement ›
Medicare Advantage

Part D › Drugi Part
D plan

Pod Originalnim Medicare
spada prva kartica koju ste dobili od

SocialSecurity administracije (Part
A i B). Mo`da nijeste sigurni

da li imate Suplement ili
Med. Advantage. Ovo

je na~in na koji

mo`ete da prepoz-
nate razliku:

M e d i c a r e
Suplement – dodatno
se pla}a i predstavl-
ja dodatno osiguran-
je i pored originalne
kartice imate jo{
jednu karticu koju
nosite kod doktora.
Iako ova vrsta osig-
uranja ne mora da se
obnavlja i ne mijen-
ja karakteristike, mo`ete da mi se javite u
slu~aju da je va{a rata oti{la gore.
Poku{a}emo da rije{imo taj problem, spus-
timo cijenu i dr`imo je nisko tokom vre-
mena.

MedicareAdvantage/Part C je kar-
tica na kojoj su i Part A, B i D. Sa tom
karticom idete kod doktora i podi`ete

lijekove. Obi~no
pi{e PPO ili HMO,
{to predstavlja
mre`u provajdera.
To je ustvari
Medicare koji dolazi
od privatnih osigu-
ravaju}ih ku}a.
Po{to je ova vrsta
osiguranja podlo`na
promjenama, dobro
bi bilo pogledati
koje su promjene i
{ta se nudi za

sljede}u godinu.

Ja ve} godinama poma`em na{im
ljudima da {to bolje razumijuMedicare.
Konsultacije samnom su besplatne.
Pozovite me ako pla}ate skupe lijekove,
skup suplement ili ako treba da tra`imo
najbolji plan za vas. Broj telefona je 
773 895 8363 ili 800 633 0246.

DO JEFTINIJIH 
LIJEKOVA I BOLJEG
MEDICARE PLANA?

DO JEFTINIJIH 
LIJEKOVA I BOLJE
MEDICARE PLANA?
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LIJEKOVA I BOLJE
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Pi{e: Bojan Veskovi}
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